
Referat af bestyrelsesmøde  
Dato: 20. juli 2015 kl. 18 
Deltagere: Nikolaj, Hanne, Signe og Kristine 
Dato for næste møde: 3. august kl. 18. hos Nikolaj 
Husk bestyrelsen kan altid kontaktes på mail@smallegade46.dk

 

To do 
Signe:  Brandport: Ny hængelås 
  Venteliste 
Hanne: Apoteket, sag til advokat 

Parkering 
Alle:  Input til samarbejdsaftale med erhvervsmægler. Nikolaj har sendt rundt. 

Input til gård.  
 
Brandport  
Vi skal have en ny lås på brandporten i gården og har i den forbindelse kontaktet Frb. 
Brandvæsen for at sikre regler overholdes. Der opsættes en hængelås med nøglenummer. 
(Signe). 
 
Snedker 
Der er indgået forlig med snedker, og han er fraflyttet lokalerne den 15. juli.  
 
Projektet i baghuset 
Projektet skrider stadig planmæssigt frem.  
Entrepriseaftaler skal laves om afhængig af om der bliver stillet sikkerhed eller faktureret 
resterende 10% et år efter endt arbejde.  
 
Apotek 
DATEA har sendt brev til Apotekeren den 30. juni. og har rykket den 9. juli for en 
bekræftelse for modtagelse samt for en forventet svardato. Vi afventer stadig svar og sender 
derfor sagen videre til advokat (Hanne). 
 
Gårdudvalg samt parkering 
Advokat har input til regler om parkering. Vi undersøger nærmere, hvad det vil koste at få et 
oplæg om parkering.  
Vi taler om plan for gården på bestyrelsesmøde den 3. august. Input er velkomne  skriv til 
mail@smallegade46.dk 
 
Status facade 
Arbejdet er endnu ikke udført. Vi har rykket for ny dato via arkitekt. 
 
Erhvervsmægler 
Vi vil gerne indgå aftale med erhvervsmæglerne Kraer. Vi har modtaget samarbejdsaftale. 
Den sender vi til kommentering hos Datea.  
 
Venteliste 
Alle på ventelisten får en mail, hvor de skal bekræfte, at de fortsat er aktive. Svar ultimo 
august (Signe).  
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Note 
Signe flytter til Esbjerg i et halvt år i forbindelse med arbejdet. Hun fortsætter i bestyrelsen 
på sidelinjen. Bestyrelsen vil derfor i den kommende periode trække mere på suppleanterne. 
 
 
Næste møde 

● Status Baghus  Entrepriseaftaler 
● Status Apotek 
● Gårdudvalg, samt design af parkeringspladser 
● Status facade 
● Kraer ejendomsmægler 
● Venteliste 
● En struktureret “todo” liste 
● Datea  Snedkersag 

 
 


